
Protokół nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetowej 

w dniu 24 lutego 2025 r. 

WAK.0012.6.2.2025  

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w Urzędzie Miasta Legionowo. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski. Przewodniczący powitał Członków 

Komisji oraz Gości biorących udział w posiedzeniu.  

Lista obecności Radnych – Członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przekazanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów 

wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2025 roku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Miasta i Gminy Serock. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Wieliszew. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu 

określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Legionowski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń przystąpił do realizacji pkt 3. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego  

o omówienie projektu uchwały. 

 



Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały zawiera następujące 

zmiany: 

 wprowadzenie planu dochodów i wydatków w kwocie 415.319,00 zł są to środki  

z Funduszu Pracy przeznaczone na dofinansowanie kosztów wynagrodzeń i składek 

na ubezpieczenie społeczne pracowników zatrudnionych w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Legionowie. Jest to zadanie realizowane od wielu lat i przypisane jest do 

PUP. Corocznie są wprowadzane środki lub zabezpieczane na etapie planowania. 

 zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.141,66 zł - dotyczy dofinansowania  

z Funduszu przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 

realizacji zadania własnego Powiatu w zakresie obsługi linii autobusowych. Kwota 

jest aktualizowana po podpisaniu umowy z Wojewodą Mazowieckim  

o dopłatę. 

 zabezpieczenie środków na dofinansowanie kosztów działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej św. Rity w Legionowie oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej 

prowadzonego przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Legionowie jest to łączna 

kwota 13.168,00 zł – wynika z podniesienia kwoty na dofinansowanie kosztów 

rocznego pobytu jednego uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej zgodnie  

z Rozporządzeniem Rady Ministrów. Częściowo te środki w kwocie 10.026,34 zł 

zostają przesunięte z innej klasyfikacji budżetowej – z rezerwy zabezpieczonej na 

pokrycie kosztów utrzymania dzieci pochodzących z terenu powiatu 

legionowskiego a przebywających w rodzinach zastępczych na terenie innych 

powiatów. 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. Wynik głosowania: 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przekazanie statków lub innych obiektów pływających  

z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2025 

roku. 

Przewodniczący powiedział, że związku z tym, iż ten projekt uchwały jest przyjmowany 

corocznie nie będzie on w całości omawiany. 

Skarbnik Powiatu podała jedynie, że zmiany wynoszą od 2 do 10 złotych. Dodała, że 

jak do tej pory na ten cel nie zostały wydane środki z budżetu Powiatu. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Wynik 

głosowania: 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Miasta i Gminy Serock. 

W związku z tym, że projekt uchwały jest przyjmowany corocznie – dofinansowanie na 

organizację imprezy plenerowej pn. „IX Mistrzostwa Powiatu Legionowskiego dzieci  



i młodzieży w biegach ulicznych”, Przewodniczący przeszedł od razu do głosowania nad 

projektem uchwały. Wynik głosowania:  

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Wieliszew. 

Tak jak w punkcie 5 posiedzenia, Przewodniczący przystąpił od razu do głosowania nad 

projektem uchwały. Wynik głosowania:  

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu 

określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Legionowski. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Edukacji  

o omówienie projektu uchwały. 

Pani Beata Doroś-Woźniak wyjaśniła, że po konsultacjach i po rozmowach ze 

związkami zawodowymi proponowany dodatek motywacyjny wzrośnie z 300 zł (na 

etat) do 400 zł. Według wyliczeń Wydziału, na rok 2025 będzie to kwota 359.527,56 

zł. Dodała, że każda z placówek prowadzona przez Powiat Legionowski podała kwotę, 

która jest im potrzebna do zabezpieczenia. Natomiast żadna z placówek nie będzie 

występowała o zwiększenie budżetu. 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. 

Radny Andrzej Olechowski powiedział, że warto byłoby pochylić się nad tą kwestią pod 

koniec roku, ponieważ wynagrodzenia nauczycieli w Warszawie są wyższe. W związku  

z tym wyraził obawę, że nauczyciele „uciekną” do Warszawy. 

Starosta odpowiedział, że duża część nauczycieli legionowskich szkół pochodzi  m.in.  

z Ciechanowa, Pułtuska, więc dojazd do Warszawy zajmowałby dodatkowo 2 godziny  

i zapewne z tego względu nie decydują się na pracę w Stolicy. Starosta dodał, że 

podwyżka o kolejne 100 zł, która Powiat będzie kosztowała rocznie kolejne 400 tys. zł, 

za wiele nie zmieni. Wyjaśnił również, że obecnie pensja nauczyciela w szkołach 

średnich z powiatu legionowskiego waha się od 8 do 16 tys. zł. Zeszłoroczne 30% 

podwyżki spowodowały, że te wynagrodzenia są na dobrym poziomie. Obecna 

podwyżka to 5%. 

Przewodniczący zakończył dyskusję i przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Wyniki głosowania: 

10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 



8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Protokół nr 1/2025 z posiedzenia Komisji Budżetowej w dniu 27 stycznia 2025 r. 

przyjęty został bez uwag, stosunkiem głosów:  

 
10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

9. Wolne wnioski. 

Radny Sylwester Sokolnicki, korzystając z obecności Starosty podziękował za 

pozytywne rozpatrzenie wniosku w sprawie drogi 1801W, ponieważ jest to ważna 

inwestycja dla środowiska, dla gminy i będzie zakończeniem „wielkiej” inwestycji. 

Dodał, że zapewne 80% pochodziło ze środków zewnętrznych i jest to sygnałem dla 

Radnego, że jako Starosta podjął dobrą decyzję o wyodrębnieniu komórki, która 

zajmuje się pozyskiwaniem funduszy zewnętrznych.  

Kolejno Radny Sylwester Sokolnickiego nawiązał do odpowiedzi, której udzielił Starosta 

w sprawie ul. Suwalnej (skrzyżowania z drogą wojewódzką). Wspomniał, że  

w odpowiedzi zawarto stwierdzenie, że inwestycja na tym skrzyżowaniu jest w fazie 

projektowania. Radny zauważył, że na tym etapie ta inwestycja jest od 2023 roku. 

Dodał, że w związku z przebudową ronda w Zegrzu i ze zwiększonym ruchem na trasie 

alternatywnej przez Dębe, wspomniane skrzyżowanie w godzinach porannych jest 

mocno zakorkowane – co pokazuje, że przebudowa tego skrzyżowania jest potrzebna. 

Zasugerował rozmowy z MZDW aby ten proces przyspieszyć.  

Starosta w odpowiedzi przypomniał, że zgodnie z ustawą o drogach publicznych jest 

to skrzyżowanie należące do MZDW. Dodatkowo w MZDW zmieniła się koncepcja  

z ronda na skrzyżowanie z sygnalizacją świetlną. Z uzyskanych informacji wynika, że 

rondo w tym miejscu się nie mieści. Kolejno Starosta poinformował, że Zarząd stoi na 

stanowisku, że lepiej jest nie zmieniać nic na tym skrzyżowaniu, niż robić sygnalizację 

świetlną, bo to jeszcze gorzej wpłynie na przepustowość. 

Radny Sylwester Sokolnicki powiedział, że w 2023 roku koncepcja ronda była 

zaakceptowana przez MZDW, Starostwo oraz Wójta, a wszelkie wątpliwości 

rozstrzygnięte. 

Starosta zaproponował aby na komisję lub posiedzenie Rady Powiatu zaprosić 

przedstawicieli MZDW, w celu wyjaśnienia tych zmian, bo jak powiedział nie czuje się 

winny tej sytuacji. Dodał, że zmiana koncepcji może być związana ze zmianą Dyrektora 

MZDW w Warszawie. Starosta zgodził się z tym, że sytuacja w Zegrzu jest ciężka, ale 

to nie jest dobry moment na wykonywanie kolejnej przebudowy, bo przez około pół 

roku to skrzyżowanie również będzie stwarzało utrudnienia w ruchu.  

Starosta wspomniał również, że jest rozstrzygnięty przetarg i podpisana umowa na 

przebudowę mostku na kanale tuż przed szkołą w Komornicy, która również wprowadzi 

paraliż komunikacyjny. W związku z tym Starosta rozmawiał z Wójtem Wieliszewa, aby 

odłożyć w czasie tą inwestycję.  

Według Starosty dobrym rozwiązaniem problemów komunikacyjnych byłoby 

uruchomienie starej drogi, przez Osiedle Kwietniówka w Wieliszewie, chociażby na czas 

zamknięcia wjazdu do Wieliszewa z rodna w Zegrzu.  

Następnie Starosta podzielił się wątpliwością czy w związku z tym obciążeniem 

komunikacyjnym rozpoczynać budowę ronda na skrzyżowaniu ul. Kolejowa, Mireckiego 

i Alei Legionów, bo co najmniej przez pół roku będzie utrudniony ruch na tym 

skrzyżowaniu.  



Radny Sokolnicki wyjaśnił, że nie chodzi mu o to aby tą przebudowę na ul. Suwalnej 

już rozpoczynać, tylko aby tą dokumentację już mieć. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski. 
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Protokół sporządziła: Katarzyna Meloch 


